
 

 

Referat 

Bestyrelsesmøde AMOK 
Dato: Tirsdag d. 19 juni kl. 19.00-21.00 

Deltagere: Jens Dalsgaard (formand), Michael Harder, Jette Grønhøj, Helle Hastrup, Marlene Andersen (næstformand), Susanne 

Stamhus (Kasser) 

Referent: Marlene 

Mad: Susanne (Michael, Jens og Marlene skal ikke have mad) 

Punkt Hvad skal vi udrette Referat 
Godkendelse af 
dagsordenen 
 
Månedens løb 
 
 
 
 
 
 
Tossebillede 
 
 
 

 
 
 
Maria Trabjerg vil gerne arrangere 
månedens løb i juli? Marlene sætter 
punktet i gang 
 
Harders Hardest gerne en lille opdatering, 
og er der måske brug for hjælp? 
 
Vi skal tage et tossebillede. Jens tager 
kamera med 
 
 
 

Dagsorden godkendt 
 
 
Marlene kontakter Maria vedr. nærmere 
beskrivelse og udmelding 
 
 
Dato er d. 12. august kl. 10.00. Michael har måske 
brug for hjælp og melder snart noget nærmer ud.  
 
   Er taget 
 
 
 
21. august kl 18.30 Susanne mad 



 

Fremtidige 
mødedatoer: 
 
 
 
Opfølgning på 
etableringen af 
udvalg herunder 
årshjul 
 
 
Skal vi have en 
ekstra-mailadresse i 
bestyrelsen 
  

Vi skal sætte en møderække. Jens 
organiserer gennem doodle, som vi kort 
gennemgår på mødet 
 
 
Jens og Marlene vil foreslå at vi sætter en 
hel lørdag eller søndag af i august, som 
handler om at få udvalgene i gang og 
færdig- og synliggjort et årshjul, over for 
klubbens medlemmer. 
 
Kort overvejelse over om vi skal indføre 
en mailadresse mere, for at reducere 
antallet af de mails som det enkelte 
medlem får.  

9. oktober kl. 18.30 
15. september kl. 9-16 hel arbejdsdag 
 
 
 
Datoen er d. 15. september  
og vi er i klublokalet… 
Jens og Marlene sender en forespørgsel ud vedr. 
dagsorden mindst 14 dage før.  
Susanne bestiller frokost 
 
Vi fortsætter, som vi gør nu…  
 
 
 

Information  Der er ikke meldt informationspunkter 
ind til dagsordenen….. 

 

Bestyrelsens 
evaluering af AAHM 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jens, Michael og Marlene er til 
evalueringsmøde lige inden 
bestyrelsesmødet og giver et kort referat, 
som start på dette punkt. Derefter 
udpeger vi sammen evalueringspunkter, 
som vi i bestyrelsen evaluere på. Marlene 
styrer punktet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Evaluering fra styregruppen:  
Generelt god evaluering fra styregruppen. Det der 
opstod undervejs blev løst på dagen, og der var 
ingen gentagne fejl fra sidste år. Generelt et godt 
samarbejde mellem klubberne og rigtig god 
stemning i styregruppen. T-shirt udfordringen er 
DGI i gang med at undersøge hvem der bærer 
ansvaret for. Alle var enige om at det var en træls 
“en” at stå med, og at de frivillige løste opgaven 
rigtig godt.  
 
Evaluering bestyrelsen:  
Vi var nok til nummerudlevering  fredag og lørdag. 
det gik godt. Rigtig god forplejning undervejs og 
godt samarbejde med DGI 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Onsdagssneglene i 
AMOK 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jette har fået kendskab til at, 
onsdagssneglene gerne være mere en del 
af AMOK. Jette vil på mødet fortælle om 
hendes viden og fortælle om konkrete 
løsningsforslag til punktet, som 
Onsdagssneglene selv er kommet med.  
 
 

Kommunikation : Det er vigtigt at holde sig 
opdateret, som hjælper så man har de sidste nye 
informationer om sin vagt.  
 
Næste år bestræber bestyrelsen sig på at lukke og 
slukke festen, med resten af holdet i Karolinelund.  
 
Kæmpe holdånd fra AMOK’ere. Kæmpe opbakning 
til arrangementet og alle gik konstruktivt til 
opgaven også når den bøvlede. Man bliver lidt 
stolt af at være AMOK’er :-) Næste år vil vi gerne 
ha vores banner stående ved nummerudlevering 
og evt. en flyer eller tilmeldingsblanket, der lægges 
i kuverterne….. 
 
Alle klubber stiller op igen til næste år…. 
 
 
Det kunne være godt at nogle af de erfaringer, 
som Onsdagssneglene har gjort sig om at danne 
løbefællesskab i tempo 6.30-7.30 bliver inddraget i 
udviklingen af et mere systematiseret 
træningstilbud, som vi flere gange har drøftet i 
bestyrelsen.  
 
Vi arbejder videre med punktet på mødet i august.  
 

Evt.  Dataforordning 
 
 
 
 
 

Vi skal have udarbejdet databehandlingsaftaler, 
hvor vi beskriver hvorfor vi opbevarer 
medlemmers private oplysninger. Jens og Susanne 
er i gang . 
 
 



 

Gå-hold  
Punktet tages på på mødet i august…  

 

 

 


